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W odpowiedzi na Pani interpelację zgłoszoną podczas XCVII sesji Rady Miejskiej dnia 
18.01.2024 r., znak KRM.0003.866.2024, uprzejmie informuję jak niżej: 

- w kwestii budowy chodnika przy ul. Staffa (pkt. 1) 

Dla inwestycji pn. „Budowa chodnika przy ul. Staffa” w styczniu zostało złożone zgłoszenie 
robót budowlanych nie wymagających pozwolenia na budowę z niezbędnymi dokumentami. Obecnie 
opracowywany jest dokładny zakres zadania oraz przygotowywany przedmiar robót z kosztorysem 
inwestorskim. 

- w sprawie odwonienia ul. Józefa Marii Bocheńskiego (pkt. 2) 

W odpowiedzi na wniosek w części dotyczącej odwodnienia ul. Bocheńskiego uprzejmie 
informuję, że ulica ta jak również pozostałe w tym rejonie nie posiadają wybudowanej kanalizacji 
wód opadowych. Sytuacja ta sprzyja gromadzeniu się wód opadowych po każdorazowym wystąpieniu 
intensywnych opadach deszczu w najniższych punktach nawierzchni drogi. Jedynym skutecznym 
rozwiązaniem tego problemu jest wykonanie projektu i wybudowanie kanalizacji opadowej na tej 
ulicy, co wiąże się z zabezpieczeniem w budżecie odpowiednich środków na ten cel. Jednakże, 
w ramach bieżącego utrzymania ulic, Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie dokona stosownych 
pomiarów niwelety drogi w miejscu powstającej zastoiny wodnej i jeśli to będzie możliwe 
technicznie, wykona profilowanie drogi tak aby skutecznie wyeliminować niekorzystne zjawisko. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Otrzymują; 
1 x adresat, 
1 x UMT-WOR 
1 x KRM 
1 x a/a. 

Pani Kinga Klepacka 

Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
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